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Hei 
  
Her er tilbakemeldingen angående byggesaksrutinene: 
  
  
Vi kjøper tjenester innen saksbehandling av byggesaker. 
Vi er godt innenfor når det gjelder saksbehandlingsfrister, noe også KOSTRA-tallene viser. 
Vi er også godt innenfor vedr. veiledningsplikten, og opplever at brukerne er godt fornøyd med 
veiledningen. 
  
Vi kommer fortsatt til å kjøpe tjenester på dette. 
  
Som rapportert i fjor har vi møter mellom landbruk og byggesak/delesak, og vi har tatt i bruk en 
mottakskontroll som blant annet kvalitetsikrer saksgangen mellom disse fagene.  Denne 
mottakskontrollen er også til god hjelp i veiledningen. 
  
  
Det ble i fjor skrevet at vi ikke var i mål angående erfaringsutvekslingen med nasjonalparkstyret for 
Forollhogna.   
Vi har nå hatt møter, både i 2022 og 2023, mellom kommunens saksbehandlere innen plan- og byggesak, 
landbruk og miljø, og kulturminneforvaltning, og nasjonalparkforvalterne.  I disse møtene er det klargjort 
ansvar, roller og utfordringer i samarbeidet.  Det siste møtet, i mars 2023 var også sammen med alle 
kommunene rundt Forollhogna, Fylkeskommunen og Statsforvalteren. 
  
Det er nå en god dialog mellom Nasjonalparkforvalterne og våre saksbehandlere.  De har rutine på dialog 
for hver enkelt sak som kommer inn, både til Nasjonalparkstyret og/eller til kommunen.  Dette sikrer at 
det ikke er enkeltsaker som glipper for en av instansene. 
  
  
Som nevnt kjøper vi fremdeles tjenester innen byggesak.  Dette kommer vi til å fortsette med en periode 
framover. 
   
Med vennlig hilsen, 

    Inge Ryen 
    Virksomhetsleder Kommunalteknikk 

inge.ryen@os.kommune.no 
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